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Interpelacje i zapytania radnych 

 

Radny ANDRZEJ ZIELIŃSKI – Wiceprzewodniczący Rady  

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Burmistrzu. W wielu miastach szuka się 

oszczędności w wydatkach bieżących. Chciałbym zapytać, czy Pan Burmistrz i Pani 

Skarbnik rozważali taką możliwość, być może, że zostało to zastosowane, więc proszę też 

odpowiedzieć, grupowego ubezpieczenia zarówno osób, pracowników, współpracowników, 

czy dzieci będących na utrzymaniu tych osób, a także majątku gminy, jednostek 

organizacyjnych, także jednostek kultury. Czy ta metoda została zastosowana, bo ona 

przynosi w wielu miastach wiele oszczędności. Dziękuję. 


